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írásbeli választ igénylő kérdés

Lezsák Sándor úrna k
az Országgyűlés elnökének feladatait ellátó alelnökne k

Helyben
Tisztelt Alelnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Réthelyi Mikló s
Nemzeti Erőforrás Miniszter Ürhoz :

„Reklámok által keltett álomvilág 3.”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

A napokban - immáron negyedik alkalommal — ismételten ülésezett kezdeményezésemre a
Parlament Fenntartható fejlődés bizottsága, kizárólag parlagfű témájában . Számos dolog vetődött
fel, így például az, hogy lassan itt a parlagfű-szezon, a különböző kommunikációs csatornákon ,
parlagfű témájában közvetített reklámok egyre nagyobb számban fordulnak el ő, melyek azt
sugallják, hogy bizonyos termékek egy csapásra megoldják mindenféle allergiás panaszunkat ,
betegségünket . Szakemberek szerint azonban ezek csak tüneti kezelések, a problémát nem oldják
meg, ső t a nem kezelt allergia súlyos betegségek kiindulópontja lehet .
Korábban ez irányú megkeresésemre Ön azt válaszolta, hogy folyamatosan figyelemmel kísérik a
gyógyszerekkel kapcsolatos reklámtevékenységeket, azonban ha ez így van, hogyan lehetséges az ,
hogy szakemberek szerint félrevezető reklámok és az így közvetített termékek még mindi g
láthatóak a különböző médiumokban .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat:

Mi a véleménye a fentebb leírtakról? Megfelelőnek tartja-e a különböző kommunikáció s
csatornákon közvetített parlagfűi-allergiával kapcsolatos reklámokat ?
Miért nem lép a minisztérium az ügyben ?

Egyúttal ismételten kezdeményezem, hogy a minisztérium a parlagf ű-allergiával kapcsolatos
reklámokat vizsgálja meg .

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012. április 26 .

Dr . CSláh Lajo s
országgyűlési képviselő
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